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Obec Kunčice pod Ondřejníkem

Kunčice pod Ondřejníkem č.p. 569, 739 13 Kunčice pod Ondřejníkem
tel.č.: 556 850 154 | e-mail: obecni.urad@kuncicepo.cz

Z Á P I S
zasedání číslo 8 Zastupitelstva obce Kunčice pod Ondřejníkem

konané dne 30. 11. 2023 v Obecní úřad Kunčice p.O. od 16:00 hod.

Přítomno: Ing. Jiří Mikala, Petr Tryščuk, Ing. Lumír Poledník, Ing. Leoš Liška, Vít
Majerek, David Fojtík, Ing. Tomáš Byrtus, Richard Macura, Markéta Macurová,
Ing. Michal Mazoch, Ing. Markéta Menšíková, Ing. David Strnadel, Ing. Zdeněk
Strnadel

Omluveni: Mgr. Michaela Šebelová, PaedDr. Dana Heryánová
Neomluveni:
Předsedající: Ing. Jiří Mikala
Zapisovatel*: Dagmar Pustějovská
Ověřovatelé zápisu: Tomáš Byrtus, Leoš Liška

*Předsedající v souladu s jednacím řádem obce určil výše uvedenou osobu.
O veškerých přijatých usneseních bylo hlasováno veřejně, zdvižením ruky.

1. Návrh programu 8. Zasedání zastupitelstva obce Kunčice pod Ondřejníkem

 

 

Program:
1. Návrh programu 8. Zasedání zastupitelstva obce Kunčice pod Ondřejníkem
2. Určení ověřovatelů zápisu
3. Kontrola usnesení z 7. Zasedání Zastupitelstva obce Kunčice pod Ondřejníkem
4. Informace o schůzích Rady obce
5. Obecně závazné vyhlášky (OZV) Obce Kunčice pod Ondřejníkem

5.1. Obecně závazná vyhláška obce Kunčice pod Ondřejníkem kterou se stanovuje úhrada vodného a
stočného ve dvousložkové formě

6. Zpráva o činnosti výborů
6.1. Zpráva o činnosti Kontrolního výboru
6.2. Zpráva o činnosti Finančního výboru

7. Akční plán obce Kunčice pod Ondřejníkem na rok 2024
8. Rozpočet a rozpisy obce na rok 2024

8.1. Rozpočet obce na rok 2024.
9. Návrh střednědobého výhledu rozpočtu obce na roky 2025–2026
10. Rozpočtové opatření č. 11/2023
11. Odměna pro členy výjezdové Jednotky sboru dobrovolných hasičů Obce Kunčice pod Ondřejníkem
12. Plán rozvoje sportu v obci Kunčice pod Ondřejníkem na rok 2024
13. Zrušení usnesení ZO7/2023/13 ze dne 24. 10. 2023 
14. Majetkové záležitosti

14.1. Bezúplatné nabytí parcely č. 3364/4 kolem silnice III/48310 od kostela k Tiché
14.2. Smlouva o smlouvě budoucí pro parcelu č. 784/1

15. Žádosti o dotaci z rozpočtu obce Kunčice pod Ondřejníkem
15.1. Žadatel: Domov Hortenzie, příspěvková organizace
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15.2. Žadatel: Medela - péče o seniory, o. p. s.
16. Různé, diskuse a prostor pro návrhy a připomínky občanů

Diskuze:
D.Fojtík otevírá diskuzi ke způsobu hlasování. Už skoro rok se používá aplikace UZOb a přesto

nehlasují všichni elektronicky.

Žádá uvést do zápisu, že odmítá, aby jeho hlas zapisoval někdo jiný.

místostarosta uvádí, že podle jednacího řádu je možné hlasovat oběma způsoby. V UZObu je jmenovitý.
Apeluje na všechny, aby si aplikaci pořídili, jinak dochází ke zbytečnému prodlužování
zastupitelstva.

starosta zjišťuje kdo na místě není schopen hlasovat elektronicky.
probíhá diskuze k hlasování
starosta ukončuje diskuzi a přechází k dalšímu bodu

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Kunčice pod Ondřejníkem schvaluje program 8. Zasedání zastupitelstva obce Kunčice
pod Ondřejníkem.

Výsledek hlasování:
Pro: 13 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. ZO8/2023/1 bylo schváleno.

2. Určení ověřovatelů zápisu

Diskuze:
místostarosta žádá  o  delší  čas  při  evidování  hlasů,  které  se  bez  použití  el.zařízení  musí  dopsat

do programu ručně. Zároveň žádá zapisovatelku o ověření počtů.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Kunčice pod Ondřejníkem schvaluje ověřovatele zápisu ve složení Tomáš Byrtus a
Leoš Liška.

Výsledek hlasování:
Pro: 11 / Proti: 0 / Zdrželo se: 2 (Byrtus, Liška)

Usnesení č. ZO8/2023/2 bylo schváleno.

3. Kontrola usnesení z 7. Zasedání Zastupitelstva obce Kunčice pod Ondřejníkem

Zápis z usnesení předchozího zasedání ZO a přehled usnesení ze zasedání ZO byl zveřejněn na webových
stránkách Usnesení zastupitelstva a Rady obce (ÚZOb) (https://www.uzob.cz) a paralelně také na webových
stránkách obce https://www.kuncicepo.cz/zastupitelstvo-obce.

Všechna usnesení a úkoly jsou plněny dle harmonogramu úkolů.

Diskuze:
starosta otevírá diskuzi
D.Fojtík uvádí, že nejsou plněny všechny úkoly, když bod č. 13 se bude rušit (revokovat)
probíhá diskuze zda je podstata plnění úkolů naplněna, když se jeden bod z předešlého zastupitelstva ruší.

Místostarosta upozorňuje,  že  tento bod je  v  pořádku,  protože "usnesení  a  úkoly  jsou
plněny", zde se totiž nejedná o dokonavé sloveso, ale o probíhající úkon.

starosta ukončuje diskuzi a čte návrh usnesení.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Kunčice pod Ondřejníkem bere na vědomí informaci o plnění usnesení přijatých na 7.
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zasedání Zastupitelstva obce ze dne 24. 10. 2023.

Výsledek hlasování:

O návrhu usnesení nebylo hlasováno.

4. Informace o schůzích Rady obce

Rada obce se od posledního zasedání Zastupitelstva obce sešla 6x. Veškeré zápisy, usnesení, včetně všech
příloh,  jsou  zastupitelům  k  dispozici  na  webu  Usnesení  zastupitelstva  a  Rady  obce  (ÚZOb)
(https://www.uzob.cz/). Občanům jsou na těchto webech dostupné zápisy a usnesení v anonymizované podobě,
včetně většiny příloh. 

T y t o  z á p i s y  a  u s n e s e n í  R O  j s o u  p a r a l e l n ě  k  d i s p o z i c i  t a k é  n a  o b e c n í m  w e b u
(https://www.kuncicepo.cz/rada-obce) a kompletní zápisy jsou v tištěné podobě uloženy na Obecním úřadě. 

 

Starosta následně představí vybrané body ze zasedání RO.

Diskuze:
starosta stručně seznamuje s několika body co RO připravila, schválila:

RO č. 33/2023 projednávala přípravu plesu, plán rozvoje a sportu, akční plán pro rok 2024

R O  č .  3 4 / 2 0 2 3  s c h v á l i l a  n o v o u  s m l o u v u  s  p o j i š ť o v n o u  G e n e r a l i
na  pojištění  obecního  majetku  včetně  lesů

RO č.  35/2023 zde proběhlo jednání  s  panem architektem Maternou ohledně dalšího
pokračování spolupráce

RO č. 36/2023 schválila dvě venkovní výstavy, které budou zřízeny před OÚ. Zároveň
děkuje paní Bulawové za pomoc při realizaci

 

starosta otevírá diskuzi
M.Menšíková vznáší  dotaz  ke  stanovení  ceny  vodného  a  stočného.  Není  ji  jasné  pro  který  rok

se schvalovalo a jestli už byly ceny stanoveny.
starosta uvádí, že ceny na příští rok ještě nemohly být schváleny
místostarosta doplňuje, že cena se teprve bude stanovovat a ZO se k cenám bude věnovat v bodě č. 5
probíhá diskuze k dalšímu schvalování a zda se RO kloní k dvousložkové formě cen.
T.Byrtus ptá se na spolupráci s panem Maternou
starosta zodpovídá, jak pokračuje jednání s panem Maternou, mimo jiné, že se řeší další možnosti

např. pro výstavbu nového obchodu.

Čte usnesení k tomuto bodu.
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Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Kunčice pod Ondřejníkem bere na vědomí  informace o schůzích Rady obce Kunčice
pod Ondřejníkem.

Výsledek hlasování:

O návrhu usnesení nebylo hlasováno.

5. Obecně závazné vyhlášky (OZV) Obce Kunčice pod Ondřejníkem

5.1. Obecně závazná vyhláška obce Kunčice pod Ondřejníkem kterou se stanovuje úhrada vodného a
stočného ve dvousložkové formě

ZO se předkládá znění nové vyhlášky, která umožní Radě obce využít dvousložkovou cenu pro vodné a stočné
na rok 2024.

Dvousložkové vodné umožní spravedlivěji rozdělit náklady, kdy obec (tedy občané) doplácí na malé odběratele
(především na sezónní uživatele).  Pevná položka ceny bude odpovídat přibližně nákladům na pravidelnou
výměnu vodoměru a poskytované servisní služby. Náležitým způsobem následně bude snížena částka za m3
vody.

Diskuze:
starosta otevírá diskuzi
M.Menšíková se dotazuje,  jaký bude mít  dvousložkové vodné předpokládaný finanční  efekt  směrem

k občanům KpO.
místostarosta uvádí, jakým směrem finanční dopad směřuje, a co by  dvousložková forma vodného měla

přinést.  Zatím  se  čeká  na  odborné  podklady.  Dle  RO  je  dvousložkové  vodné  cesta
ke spravedlivějšímu rozdělení nákladů.

probíhá diskuze k přínosům dvousložkového vodného
místostarosta dává na vědomí, že po zbytek ZO se bude hlasovat ručně.
probíhá diskuze ke  způsobu  hlasování.  Povedl  se  zprovoznit  elektronický  přístup  posledního  člena.

Hlasování bude nadále probíhat elektronicky za účasti všech zastupitelů.
starosta ukončuje diskuzi, čte návrh usnesení a nechává hlasovat

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Kunčice pod Ondřejníkem schvaluje Obecně závaznou vyhlášku obce  Kunčice pod
Ondřejníkem, kterou se stanovuje úhrada vodného a stočného ve dvousložkové formě.

Výsledek hlasování:
Pro: 12 / Proti: 0 / Zdrželo se: 1 (Byrtus)

Usnesení č. ZO8/2023/3 bylo schváleno.

Přílohy:
Posouzení zákonnosti nOZV obce Kunčice pod Ondřejn, Kunčice pod Ondřejníkem PP nOZV vodné a
stočné, Kunčice pod Ondřejníkem - vodné a stočné

6. Zpráva o činnosti výborů

Zpráva o činnosti  těch výborů, které se v období od předchozího zasedání Zastupitelstva, sešly a dodaly
na Obecní úřad svůj zápis.

6.1. Zpráva o činnosti Kontrolního výboru

Zpráva Kontrolního výboru z jednání. 

V příloze jsou přiloženy tyto dokumenty:
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Zápis Kontrolního výboru ze dne  1.11. 2023
Odpověď k tomuto zápisu ze dne 13.11.2023

 

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Kunčice pod Ondřejníkem bere na vědomí informaci o činnosti Kontrolního výboru
Zastupitelstva obce Kunčice pod Ondřejníkem.

Výsledek hlasování:

O návrhu usnesení nebylo hlasováno.

Přílohy:
Zápis Kontrolního výboru ze dne 1.11.2023.docx, odpověď.pdf

6.2. Zpráva o činnosti Finančního výboru

Zpráva Finančního výboru z  jednání. 

V příloze jsou přiloženy tyto dokumenty:

Zápis Kontrolního výboru ze dne  27. 11. 2023
Výpis z jednání: Finanční výbor doporučuje zastupitelstvu obce ke schválení „Návrh rozpočtu obce
na rok 2024“ v předloženém rozsahu a znění a to vzhledem ke skutečnosti, že plánovaný návrh rozpočtu
kalkuluje z
vyrovnanými financemi na příjmové i výdajové straně, včetně předpokládaných investic.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Kunčice pod Ondřejníkem bere na vědomí informaci o činnosti Finančního výboru
Zastupitelstva obce Kunčice pod Ondřejníkem.

Výsledek hlasování:

O návrhu usnesení nebylo hlasováno.

Přílohy:
FV - Zápis 3_2023 (1)

7. Akční plán obce Kunčice pod Ondřejníkem na rok 2024

Diskuze:
starosta otevírá diskuzi
místostarosta uvádí, že do akčního plánu přibyly položky - příprava projektové dokumentace a právní

posouzení.  Akční  plán  je  především  pracovní  nástroj,  který  se  může  podle  potřeby
v průběhu roku měnit a jeho největší význam spočívá v tom, že zvyšuje počet bodů při
získávání  dotací.  Zařazení  do bodu A,  B,...  na to nemá vliv,  důležité je,  aby byl  bod
v akčním plánu zmíněn.

starosta doplňuje,  že  akční  plán  je  živý  organismus,  který  se  dále  rozvíjí,  záleží  jaké  budou
vyhlášené dotační programy a jestli na nějaký dotační program obec dosáhne.

M.Menšíková vznáší dotaz k prioritám akčního plánu, zda se promítají v rozpočtu na příští rok. Dále má
konkrétní  dotaz  na  revitalizaci  Žabáku,  Rotundy,  společenského  sálu  -  co  to  jsou
za záměry, v rozpočtu nejsou promítnuté.

místostarosta uvádí, že se opakovaně sešli s pane Rakusem z Inova s.r.o. na téma možností dotací, které
by obec mohla využít. Změnou zákona (již před lety)  došlo k širší možnosti využití Rotuny,
která by se dala využít např. jako hostinské zařízení. Vše bude předmětem diskuzí.

Z. Strnadel dotazuje se na sloupec priorita, proč v akčním plánu vůbec je a kdo stanovoval finanční
rámce.

probíhá diskuze ke smyslu sloupce priorita v akčním plánu, když jak bylo řečeno, je úplně jedno jestli je
něco A, B,.... Z diskuze vyplývá, že priorita A, je ta do které by bylo dobré jít. Ale priority
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nejsou pevně dané, takže pokud bude něco, do čeho by mělo smysl jít,  bude vypsaná
zajímavá  dotace,  je  možný  přesun  z  jedné  priority  do  druhé...   Dále  se  diskutují
uvedené ceny, z čeho při jejich stanovení bylo čerpáno, jak byly stanoveny a jaká bude
spoluúčast obce.

Z. Strnadel žádá zda by bylo možné místo sloupce priorita byl sloupec konkrétních dotací
místostarosta to odmítá jako zbytečnou práci a vyjmenovová ty řádky, kde jsou již dotační tituly známy a

kde se obec plánuje zapojit.
probíhá diskuze ke smyslu dávat do akčního plánu konkrétní dotace
L.Poledník do akčního nemůže být vepsán žádný konkrétní dotační projekt, když nevíme co bude

vypsáno, Odhady se dělají na základě starších dotačních projektů.
probíhá diskuze k vhodnosti dopsat do akčního plánu konkrétní dotační projekty. 
M.Menšíková vrací se zpátky k projektové dokumentaci - co konkrétně se bude projektovat
starosta uvádí, že nelze odpovědět konkrétně, protože nevíme nač bude vyhlášen dotační titul
probíhá diskuze k projektové dokumentaci a budoucímu využití obecních objektů na které by obec ráda

získala dotaci. Např. na zateplení Rotundy.  Rotunda už se měla řešit dávno, je ve velmi
špatném  stavu.  Starosta  děkuje  panu  Češkovi,  že  na  vlastní  náklady  budovu  aspoň
trochu udržuje. Žádat o dotaci nelze bez projektové dokumentace. O konkrétních věcech
se má cenu bavit, až se bude vědět, jaké dotační tituly budou vypsány.

D. Strnadel navrhuje, aby k dalšímu jednání byl přizván FV.
starosta konstatuje, že dle zápisu FV by měli být starosta či místostarosta  přizvání k dalšímu

jednání FV.
pokračuje diskuze k částkám akčního plánu, k projektům na rok 2024, ke krytí rozpočtem a dalším položkám

akčního plánu, např. realizaci chodníku u palírny. přestavbu staré školy
starosta usměrňuje  diskuzi.  Nemá  cenu  rozebírat  každou  položku  zvlášť.  Důležité  je,  aby  to

v akčním plánu bylo bez ohledu na prioritu A, B,.., aby se následně dalo požádat o dotaci,
která se bude dělat na míru. Ani to není záruka dotaci získat.

probíhá diskuze ke  konkrétnímu  využití  staré  školy,  opravám  místních  komunikací.  Seznam  oprav
komunikací bude vytvořen začátkem roku 2024, záleží na nacenění a stavu cesty. 

T. Byrtus upozorňuje na ošemetnou věc ve spojení  s  dotacemi.  Když není  pro konkrétní  objekt
vytvořena strategie zamyká se možnost změny využití dotace v budoucnu.

starosta potvrzuje pravdivost upozornění. Je potřeba si na to dát pozor, vytipovat si priority, které
se budou měnit v návaznosti na vypsaných dotacích.

probíhá diskuze k  rizikům  konkrétních  dotací,  k  době  udržitelnosti,  k  dalším  možným  plánům
využití konkrétních objektů, kdy prioritou je stará škola, k opravám místních komunikací a
dalším položkám akčního plánu. U Rotundy je navrženo setkání s panem architektem
Hruškou, který jí navrhoval, zda by ze svých zkušenosti nenavrhl její další využití. 

starosta zve a vítá každého zastupitele, aby kdykoliv přišli s nápady co dělat dál např. s výstavbou
nového obchodu, místo řešení na zastupitelstvu, zde se dlouhodobě přehadovat a mlátit
prázdnou slámu i přes to, že na ZO se to nevyřeší.

pokračuje diskuze stále dokola k možným plánům s konkrétními objekty,  s realizací chodníku u Palírny,
např.  možností  vybudovat  zde  pěší  zónu,  vybudování  nové  autobusové  zastávky  pod
nádražím,  k  projektové  dokumentaci  ke  konkrétním  plánům,  k  částce  stanovené
na opravy místních komunikací, k částce akční

M.Menšíková ptá se na nutnost opravy střechy MŠ Dolní.
probíhá diskuze k nutnosti opravy střechy MŠ Dolní, která je v havarijním stavu již mnoho let (což bylo

ignorováno) a hrozí zhroucení. Kdyby se oprava realizovala dříve nebyl by zásah v takovém
rozsahu potřeba. Je již skoro rok požádáno o dotaci, která by vynaložené náklady snížila.
Dále se řeší nedostatečná kapacita školky. Provedla se přístavba školy, Galerie a na školku
se nemyslelo. Probírají se možnosti, jak kapacitu školky navýšit. Bylo možné zakoupit dům
vedle školky i s použitím dotace, bohužel se zaspalo a tato možnost utekla. Pokračuje
se diskuzí k ČOV, nakolik je nutná oprava akutní, jak to bude nákladné a jakým způsobem
by se zajištění fungování ČOV řešilo. Životnost čističky je cca 15 let. Na udržení ČOV v
chodu už se mělo dávno šetřit. Připravují se projektové plány, jaký způsob pro zachování
ČOV bude nejlepší, včetně využití fotovoltaiky.

B.Bulawová komentuje proběhlou diskuzi  k  akčnímu plánu a k akčnímu plánu předešlého vedení,
které mělo plán doplněn o obrázky a podrobnější popis, což asi zastupitelům nyní chybí.
Domnívá se, že priority akčního plánu vyplývají ze zadání externí firmy, která zpracovala
strategický plán, kterého přílohou byl akční plán. Vybízí, že kdyby se našel někdo, kdo
akční plán doplní  o slohovou práci  s  obrázky,  bude to vítáno.  Pokračuje využitelností
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objektů pro veřejnost.
starosta konstatuje, že je podstatné, aby možné realizace byly zaneseny v akčním plánu. Obec je

v situaci, kdy se musí dívat ne jen v které dotaci by se daly získat peníze, ale hlavně v jaký
výši dotace bude. 

pokračuje diskuze k akčnímu plánu a k jeho prioritám a k možnostem rozšíření kapacity školky.
K.Světelski "Dobrý večer, mám pocit, že jsem zase přišel někam jinam, protože to co se tady dneska

děje, to je z Vaší strany opozice opět destruktiva. Přímo je to rok a měsíc nebo rok a
dva měsíce, co jste předávali vedení a tvrdili jste, že budete konstruktivní opozice. Vy jste
destruktivní opozice. Já jsem Vás jako minulé vedení žádal o vysvětlení Dolní školky. Trvalo
Vám to 6 měsíců. Doteďka jsem neviděl fotodokumentaci, je to v zápisech, je to všude. Vy
dneska tady chcete hausnumera. Tady se mluví o živém organismu, který se tvoří a my
jsme tady 1,5 hod. strávili planou debatou. Z Vaší strany vyloženě planou. Když se Vás
zeptám, co jste dělali rok předtím, na tu otázku nejste připraveni. Já nevím. Tak co to tady
dneska předvádíte?"

starosta ukončuje diskuzi a vyhlašuje 5-ti minutovou přestávku.

Po přestávce čte návrh usnesení a nechává hlasovat.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Kunčice pod Ondřejníkem schvaluje Akční plán obce Kunčice pod Ondřejníkem na rok
2024.

Výsledek hlasování:
Pro: 13 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. ZO8/2023/4 bylo schváleno.

Přílohy:
2024 Akční plán

8. Rozpočet a rozpisy obce na rok 2024
blok 8-1

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Kunčice pod Ondřejníkem bere na vědomí rozpis výdajů dle navrženého rozpočtu
na rok 2024.

Výsledek hlasování:

O návrhu usnesení nebylo hlasováno.

Přílohy:
návrh rozpočtu na r. 2024 - výdaje - rozpis, seznam bankovních účtů-stavy

blok 8-2

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo  obce  Kunčice  pod  Ondřejníkem bere  na  vědomí  rozpis  příjmů a  financování  dle
navrženého rozpočtu na rok 2024.

Výsledek hlasování:

O návrhu usnesení nebylo hlasováno.

Přílohy:
návrh rozpočtu na r. 2024 - příjmy a financování -

8.1. Rozpočet obce na rok 2024.

Diskuze:
starosta otevírá diskuzi
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D.Strnadel dotazuje se proč nedošlo k plné shodě při schvalování rozpočtu FV.
M.Mazoch objasňuje proč k tomu došlo a že FV doporučil rozpočet
M.Menšíková objasňuje, že by chtěla další podklady
probíhá diskuze k projednávání akčního plánu a rozpočtu FV. Dříve bývalo zvykem, že akční plán byl

diskutován před rozpočtem na pracovních schůzkách, čemuž nové vedení není nakloněno,
veškeré schůze chtějí vést transparentně před občany. 

p.Bulawová zmiňuje, že FV by byl rád, kdyby akční plán dostávali s předstihem, aby se mohl vyjádřit
k fin. nacenění pro další rok.  

místostarosta uvádí, že v aplikaci UZOb visel akční plán 11 dnů. Zastupitelé i občané jej měli mnoho dní
k dispozici ještě před zasedáním FV a nebyl důvod si jej předem nastudovat. Zároveň
upozorňuje že Akční plán není materiál, který by standardně byl nezbytný pro FV, ale není
problém jej dokládat (na vyžádání).

V plném rozsahu navazuje na původní představu. Není možné zaručit nachystání akčního
plánu s větším předstihem. RO ráda přijmeme pozvání FV, kde by bylo možné jednotlivé
body podrobněji probrat.

M.Menšíková souhlasí se slovy paní Beáty a přidává vlastní pohled na věc. Uvádí, jak vypadalo pracovní
jednání FV za minulého vedení. 

pokračuje diskuze k setkání RO s FV
M.Menšíková na závěr se ohrazuje k opakovanému podsouvání, že pracovní ZO minulého vedení sloužila

k domlouvání se na něčem bokem, za něčími zády.
starosta reaguje, že to tak úplně není a opakuje, že MV pracovní zastupitelstva nedoporučuje.

Chtějí věci řešit veřejně, před kamerama, aby se občan dozvěděl, o čem se jedná. Dále
zmiňuje,  že o konání FV se dozví,  až když členové stojí  za dveřmi.  Když bude vědět
o konání včas, rád se zúčastní.

pokračuje diskuze k transparentnosti a konání pracovních zastupitelstev. 
místostarosta znovu upozorňuje, že pracovní zastupitelstva nejsou doporučovány Ministerstvem vnitra a

přístup v minulosti nepovažuje za správný a transparentní.
starosta konstatuje, že akčnímu plánu bylo věnování už tolik času, kolik si ani nezaslouží. Je to živý

organismus a je spousta jiných důležitějších věcí, kterým je potřeba se věnovat. To, že byl
dnes  akční  plán  odsouhlasen,  neznamená,  že  musí  platit  celý  rok,  tak  jak  byl  dnes
schválen.

pokračuje diskuze s dotazem kolik z minulého akčního plánu bylo skutečně zrealizováno.
starosta ukončuje diskuzi, čte návrh usnesení a nechává hlasovat.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Kunčice pod Ondřejníkem schvaluje  rozpočet obce Kunčice pod Ondřejníkem
na rok 2024: příjmy: 74.801.700,00 Kč, výdaje: 74.230.400,00 Kč, financování: 8.777.500,00  Kč.

Výsledek hlasování:
Pro: 12 / Proti: 0 / Zdrželo se: 1 (Byrtus)

Usnesení č. ZO8/2023/5 bylo schváleno.

Přílohy:
výkaz FIN k 30.10.2023, rozpis - úvěry k 31.10.2023, návrh rozpočtu na r. 2024

9. Návrh střednědobého výhledu rozpočtu obce na roky 2025–2026

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Kunčice pod Ondřejníkem schvaluje střednědobý výhled rozpočtu obce na roky
2025-2026 v rozsahu předloženého návrhu.

Výsledek hlasování:
Pro: 13 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. ZO8/2023/6 bylo schváleno.

Přílohy:
návrh- střednědobého výhledu rozpočtu 2025-2026
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10. Rozpočtové opatření č. 11/2023
blok 10-1

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Kunčice pod Ondřejníkem bere na vědomí rozpis návrhu Rozpočtového opatření
č. 11/2023.

Výsledek hlasování:

O návrhu usnesení nebylo hlasováno.

Přílohy:
návrh rozp. opatření č. 11-2023 rozpis

blok 10-2

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Kunčice pod Ondřejníkem schvaluje Rozpočtové opatření číslo 11/2023 v rozsahu
předloženého návrhu.

Výsledek hlasování:
Pro: 13 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. ZO8/2023/7 bylo schváleno.

Přílohy:
návrh rozpočtového opatření č. 11-2023

11. Odměna pro členy výjezdové Jednotky sboru dobrovolných hasičů Obce Kunčice pod
Ondřejníkem

Veškeré podklady jsou v příloze.

Výše odměny za celou hodinu

před rokem 2021: 300 Kč
za rok 2022: 330 Kč
za rok 2023 návrh počítá s navýšením: 340 Kč

Tento bod není podle právního názoru Jana Horníka, není v pravomoci schvalování Zastupitelstvem obce, ale je
plně v kompetenci starosty. Zastupitelstvo může pouze doporučit tyto odměny starostovi schválení. A v tomto
duchu je tedy i návrh usnesení.

Diskuze:
starosta otevírá diskuzi
místostarosta doplňuje proč dochází ke změně způsobu schvalování
L.Poledník vznáší dotaz, kdo dává podklady a zda by to mohlo být předkládáno trošku víc na úrovni.
místostarosta bere kritiku na sebe, přílohy byly transparentně zveřejněny v původní podobě. Upozorňuje

na časovou osu, kdy podklady byly zveřejněny dříve, než to velitel zásahu mohl zpracovat
lépe.

starosta ukončuje diskuzi, čte návrh usnesení a nechává hlasovat.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo  obce  Kunčice  pod  Ondřejníkem  schvaluje  doporučení  starostovi  obce  Kunčice  pod
Ondřejníkem, aby odměny členům Jednotky sboru dobrovolných hasičů Obce Kunčice pod Ondřejníkem
za hašení požárů a záchranné práce při  živelních pohromách a jiných mimořádných událostech, byly
schváleny v navržené výši dle přílohy zápisu.

Výsledek hlasování:
Pro: 13 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. ZO8/2023/8 bylo schváleno.
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Přílohy:
Podklady k výjezdům za r2023, navrh_na_odmeny_JSDH_2023

12. Plán rozvoje sportu v obci Kunčice pod Ondřejníkem na rok 2024

Diskuze:
starosta otevírá diskuzi
M.Menšíková vznáší dotaz na pana Majerka, v čem se nový plán liší proti původnímu.
V.Majerek odpovídá, že k zásadnější změně nedošlo. Jsou to pouze formální drobnosti.
starosta přidává  námět  k  zamyšlení,  jestli  tam  ještě  nechávat  spolek  OSKAR,  který  už  nich

nevytváří jen ruší.

Ukončuje diskuzi, čte návrh usnesení a nechává hlasovat.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo  obce  Kunčice  pod  Ondřejníkem  schvaluje  Plán  rozvoje  sportu  v  obci  Kunčice  pod
Ondřejníkem na rok 2024.

Výsledek hlasování:
Pro: 13 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. ZO8/2023/9 bylo schváleno.

Přílohy:
2024_plan_rozvoje_sportu_v_obci_KpO

13. Zrušení usnesení ZO7/2023/13 ze dne 24. 10. 2023 

Dodatek č.4.  ke Smlouvě o dílo ze dne 01. 09.  2022 mezi Obcí Kunčice pod Ondřejníkem a společností
SWIETELSKY stavební s.r.o, přijatý usnesením ZO7/2023/13 ze dne 24. 10. 2023 bude nahrazen Dohodou o
finančním vypořádání nároků ze smlouvy o dílo,  proto se předkládá ZO návrh na zrušení  Usnesení
ZO7/2023/13.

Diskuze:
starosta otevírá diskuzi s vysvětlením, že je to na upozornění pana Fojtíka, kdy se RO i po diskuzi

s právníky rozhodlo, že původní usnesení nebylo vsice v rozporu se zákonem, ale nová
verze je právně čistější.

probíhá diskuze zda předešlý dodatek byl v pořádku a zda ho viděli právníci,
starosta ukončuje diskuzi, čte návrh usnesení a nechává hlasovat

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo  obce  Kunčice  pod  Ondřejníkem  schvaluje  zrušení  usnesení  ZO7/2023/13  ze  dne
24. 10. 2023.

Výsledek hlasování:
Pro: 11 / Proti: 0 / Zdrželo se: 2 (Menšíková, Strnadel)

Usnesení č. ZO8/2023/10 bylo schváleno.

Přílohy:
Dohoda o finančním vypořádání nároků

14. Majetkové záležitosti

14.1. Bezúplatné nabytí parcely č. 3364/4 kolem silnice III/48310 od kostela k Tiché

Tato  parcela  bude  dotčena  stavbou  chodníku  na  Dolním  Konci  a  Úřad  pro  zastupování  státu
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ve  věcech  majetkových  ji  celou  nabídl  k  bezúplatnému  převodu  do  majetku  obce.  
Pro dokončení převodu je nutné doložit souhlas ZO s bezúplatným převodem.

 

Parcelní číslo: 3364/4
Obec: Kunčice pod Ondřejníkem [598356]
Katastrální území: Kunčice pod Ondřejníkem [677094]
Číslo LV: 60000
Výměra [m2]: 289
Typ parcely: Parcela katastru nemovitostí
Mapový list: KMD
Určení výměry: Graficky nebo v digitalizované mapě
Způsob využití: ostatní komunikace
Druh pozemku: ostatní plocha

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Kunčice pod Ondřejníkem schvaluje bezúplatný převod nemovitosti od Úřadu pro
zastupování  státu  ve  věcech  majetkových  (IČ  69797111),  parcelní  číslo  3364/4  (o  výměře  289  m2,
katastrální území Kunčice pod Ondřejníkem) do majetku Obce Kunčice pod Ondřejníkem.  Zastupitelstvo
obce zároveň pověřuje starostu obce k podpisu všech potřebných dokumentů, které souvisejí s nabytím
této nemovitosti parcelní číslo 3364/4 do vlastnictví obce.

Výsledek hlasování:
Pro: 13 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. ZO8/2023/11 bylo schváleno.

Přílohy:
nabídka parcely, kn

14.2. Smlouva o smlouvě budoucí pro parcelu č. 784/1

Z důvodu plánu na vybudování chodníku a nové zastávky, se ZO předkládá smlouva o uzavření budoucí kupní
smlouvy s vlastníkem pozemku, na kterém budou chodník, autobusový záliv i zastávka vybudovány.

 

Parcelní číslo: 784/1
Obec: Kunčice pod Ondřejníkem [598356]
Katastrální území: Kunčice pod Ondřejníkem [677094]
Číslo LV: 694
Výměra [m2]: 655
Typ parcely: Parcela katastru nemovitostí
Mapový list: KMD
Určení výměry: Graficky nebo v digitalizované mapě
Druh pozemku: trvalý travní porost

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Kunčice pod Ondřejníkem schvaluje  SMLOUVU O UZAVŘENÍ BUDOUCÍ KUPNÍ
SMLOUVY, JEJÍMŽ PŘEDMĚTEM JE NEMOVITOST mezi Obcí Kunčice pod Ondřejníkem a panem Janem
Adamcem, Kunčice pod Ondřejníkem č. p. 397. 

Výsledek hlasování:
Pro: 12 / Proti: 0 / Zdrželo se: 1 (Fojtík)

Usnesení č. ZO8/2023/12 bylo schváleno.
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Přílohy:
kn-a, Jan ADAMEC

15. Žádosti o dotaci z rozpočtu obce Kunčice pod Ondřejníkem

15.1. Žadatel: Domov Hortenzie, příspěvková organizace

Žadatel: Domov Hortenzie, příspěvková organizace

Žádost o dotaci ze dne 20.10.2023 ve výši 50.000,- Kč.

Na rok 2022 obdržel tento žadatel dotaci ve výši 50.000 Kč (žádali o 50.000 Kč).
Na rok 2023 obdržel tento žadatel dotaci ve výši 50.000 Kč (žádali o 50.000 Kč).

Diskuze:
starosta otevírá diskuzi
D.Fojtík je pro zachování částky a ptá se proč V.Smlouva není součástí podkladů, tím pádem je dle

něj nesprávná formulace usnesení. A nebo se má pověřit starosta.
místostarosta objasňuje,  že  dle  právního  výkladu  je  požadavek  zbytečný  a  chybný,  protože

z právního hlediska je usnesení v pořádku. Starosta je je k podpisu smlouvy zmocněn
přímo zákonem.

probíhá diskuze zda je to bez vloženého návrhu VS v pořádku, včetně potvrzení správnosti právníka z řad
občanů

starosta ukončuje diskuzi, čte návrh usnesení a nechává hlasovat

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo  obce  Kunčice  pod  Ondřejníkem  schvaluje  poskytnutí  neinvestiční  dotace
Domovu Hortenzie, příspěvkové organizaci, sídlem Za Střelnicí 1568, 744 01 Frenštát pod Radhoštěm, IČ:
48804843,  ve  výši  50.000 Kč a  zároveň schvaluje  uzavření  Veřejnoprávní  smlouvy o  poskytnutí  této
dotace. Dotace se poskytuje na rok 2024.

Výsledek hlasování:
Pro: 13 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. ZO8/2023/13 bylo schváleno.

Přílohy:
žádost 2024 Kunčice pod Ondřejníkem

15.2. Žadatel: Medela - péče o seniory, o. p. s.

Žadatel: Medela - péče o seniory, o. p. s.

Žádost o dotaci ze dne 31.10.2023 ve výši 140.000,- Kč. (4 osoby)

Na rok 2022 obdržel tento žadatel dotaci ve výši 50.000 Kč (žádali o 100.000 Kč). (3 osoby)
Na rok 2023 obdržel tento žadatel dotaci ve výši 70.000 Kč (žádali o 105.000 Kč).

Diskuze:
starosta otevírá diskuzi
místostarosta zdůvodňuje proč v tomto případě nejsou zveřejněny přílohy a proč je navržena nižší částka

než je požadována.
starosta ukončuje diskuzi, čte návrh usnesení a nechává hlasovat.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Kunčice pod Ondřejníkem schvaluje  poskytnutí neinvestiční dotace Medela - péče
o seniory, o. p. s., sídlem Ostravice č. p. 855, 739 14 Ostravice, IČ: 02141531, ve výši 95.000 Kč a zároveň
schvaluje uzavření Veřejnoprávní smlouvy o poskytnutí této dotace. Dotace se poskytuje na rok 2024.
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Výsledek hlasování:
Pro: 13 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. ZO8/2023/14 bylo schváleno.

Přílohy:
zadost_dotace_KpO_2024 podepsaná

16. Různé, diskuse a prostor pro návrhy a připomínky občanů
blok 16-1

V příloze jsou zastupitelům k dispozici podklady z dražby pozemku 1209/19. 

Diskuze:
starosta otevírá diskuzi, aby ZO zvážilo výstup z mikroregionu Frenštátsko. Nyní jsme tam jen jako

platiči příspěvku, ale obec z toho dle něj žádný přínos nemá.
probíhá diskuze co spolupráce přinášela v minulosti, proč spojení vzniklo, zda to ještě stále něco přináší,

kolik stojí členský poplatek, na co se využívají, zda by se nemohly využít lépe, kolik je
sdruženo obci, zda je možné být aktivnější a zda, kdybychom vystoupili, by jsme nepřišli
o některé domluvené služby.

B.Bulawová vznáší dotaz k zodpovězení na další ZO - v kolika organizacích jsme členy, kolik to
obec stojí a co to obci přináší

pokračuje diskuze k  výhodnosti  být  členy  mikroregionu  Frenštátsko.  Dochází  ke  srovnání  se  sdružením
Valašsko-Beskydy,  kdy  spolupráce  se  zástupkyni  paní  Konvičnou  přináší
zajímavější  možnosti  a  dává  větší  smysl.

Místostarosta se souhlasem starosty ukončuje diskuzi k členství a pokračuje upozorněním
na GDPR.

místostarosta se se souhlasem starosty přechází k poslednímu diskuznímu bodu. Seznamuje zastupitele
s prodejem a výsledkem dražby, která byla diskutována v min. ZO 

starosta děkuje za doplnění a kvituje, že dražba dopadla velmi dobře.
B.Bulawová zve  na  velkoformátovou  venkovní  výstavu  "Paměti  národa",  kdy  jde  o  svědectví  9

pamětníků. Je možnost zajistit  přenášku a pracovní listy pro školu. Dále zve 9.2.2024
od 19 hod. na Obecní ples a obrací se na zastupitele s možností přispět do tomboly na ples.

starosta děkuje za zorganizování a bude rád, když se zastupitelé také zapojí.
K.Světelski vznáší dotaz na nové náměstí. Pro koho je to naprojektováno - zda pro občany nebo pana

projektanta  a  jestli  opravdu  každou  zimu  budou  kolem památníku  zábrany  a  zda  je
normální dodat poškozený kámen.

starosta upozorňoval na nebezpečí kluzkého povrchu už dávno, proto nechal prostor zapáskovat,
aby nedošlo k úrazu. Nikdy na to nedal adekvátní odpověď. Co se týče kamene, kdyby
se nepovolily tři kusy místo původního jednoho nebyl by památní ještě dnes.

místostarosta uvádí,  že  zde  je  vidět  ten  architektonický  nesoulad  mezi  architektonickým záměrem
a realizací v praxi.

probíhá diskuze k  poškozeného  kamene  a  celkové  estetičnosti  kamenného  památníku.  Je  zmíněna
komunikace s architektem, zadavatelem a stavebním dozorem nad dalšími vytvořenými
prostory před OÚ. 

starosta uvádí jako příklad, že obec chtěla přidat odpadkový koš a ani s tím vedení neuspělo.
pokračuje diskuze k vzhledu a praktičnosti I. etapy s připomínkou, že je to přece postaveno pro občany ne

pro projektanta.
starosta ukončuje  diskuzi  srdečným  pozváním  občanů  na  Souznění,  které  se  koná  8.12.2023

od  17  hod.  na  Horizontu,  dále  zve  občany  na  rozsvěcení  vánočního  stromu,  které
se uskuteční 1.12.2023 před budovou OÚ. Děkuje za celoroční spolupráci ZO, i když to
někdy bylo výbušné, veselé,  někdy smutné..  Přeje zdraví,  štěstí,  optimismus a dobrou
spolupráci,  méně  hašteření,  šťouchání  a  nějakých  zákulisních  intrik,  pomluv.  Děkuje
za účast, podnětné náměty a končí diskuzi přáním krásného večera.

Přílohy:
Dražba NAXOS
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Seznam zkratek:

ZO - Zastupitelstvo obce
RO - Rada obce
MK - Místní komunikace
MFČR - Ministerstvo financí České republiky
Kč - korun českých
Sb. – sbírky
o.p.s. – obecně prospěšná společnost
z. s. – zapsaný spolek
TJ – tělovýchovný jednota
ZŠ a MŠ – základní škola a mateřská škola
s.r.o. – společnost s ručením omezeným
ÚD – úřední deska
LAA – Letecká amatérská asociace ČR
ÚPCL - Úřad pro civilní letectví České republiky
MO ČR - Ministerstvo obrany České republiky
MD ČR - Ministerstvo dopravy České republiky
KHS - Krajská hygienická stanice
LS – Letecký spolek
OZV - Obecně závazná vyhláška 
PS – Poslanecká sněmovna
ÚZOb – aplikace Usnesení Zastupitelstva a Rady Obce

Přílohy jsou vždy vyjmenovány u jednotlivých projednávaných bodů.

blok 16-3

16:02 ZAČÁTEK (počet zastupitelů 13)

V. Majerek      17:01 odchází, 17:03 přichází

T. Byrtus        17:38 odchází, 17:39 přichází

P. Tryščuk      18:02 odchází, 18:09 přichází

18:03 - 18:11 PŘESTÁVKA

19:57 KONEC

Návrh usnesení:
návrh usnesení chybí

Výsledek hlasování:

O návrhu usnesení nebylo hlasováno.

Ověřovatelé: Tomáš Byrtus   ............................................................
 

Leoš Liška   ............................................................
 
Starosta: Ing. Jiří Mikala   ............................................................
 
Datum vyhotovení:


